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De gemeenteraad van Wassenaar,  

in vergadering bijeen op 12 december 2016;  

gehoord de beraadslagingen; 

 

overwegende dat:  

 

 Wassenaarders inmiddels geïnformeerd worden over de gewijzigde 

afvalophaalservice en ontstemd zijn over de wijzigingen.  

 Het onbegrip groot is over het feit dat dit niet tot verlaging van de tarieven 

leidt. 

 Veel onduidelijkheid heerst over de kosten en plaatsing van de 
“restafvalcontainers”. 

 De financiële performance van Avalex in 2016, maar ook in de jaren er voor, 

zorgwekkend is en vraagtekens gezet kunnen worden bij de continuïteit van 

Avalex. 

 Het management van Avalex heeft aangetoond niet tijdig en volledig het 

bestuur van Avalex te informeren over ontwikkelingen die relevant zijn. 
 Het bestuur van Avalex niet in staat lijkt de juiste “control” te krijgen over 

Avalex. 

 

Van mening zijnde dat:  

 

 Avalex in zijn huidige vorm en omstandigheden mogelijk niet de gewenste 

dienstverlening kan ontwikkelen tegen tarieven die concurrerend zijn. 
 Avalex mogelijk niet is toegerust om een groot project als “grip op 

grondstoffen” succesvol uit te voeren, zonder grote financiële risico’s 

 Het betwijfelbaar is of Avalex toekomstbestendig is, gegeven (beperkte) 

omvang, management kwaliteit en de opgaves waarvoor Avalex staat. 

 

draagt het college op:  

 

De uitrol van de nieuwe dienstverlening op te schorten en te (laten) onderzoeken 

wat de beste opties zijn voor Wassenaar betreffende afval ophaal dienstverlening 

en de verwerking van afval. 

 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Henri Hendrickx, HartvoorWassenaar 

 

 

 

 

Ondertekening 

 

 

 

 

 


